
Protok6l Nr 96/17
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Mifiskiego

w dniu 9 sierpnia 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki
Marek Pachnik

orar Danuta Roguska - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Wojciech Dgbski -z-canacz. Wydz. Srodowiska iRolnictwa
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperty - gt. ksiqgowa SPZOZ w Minsku Maz.
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki NieruchomoSciami
Wincenty Bartnicki - nacz. Wydz" Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:
1. Otwarcie oosiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3. Informacja o dziatalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4. Sprawa wycinki drzew z terenu Zespolu Szk6t Zawodowych Nr 2 w Minsku Mazowieckim
5. Sprawy sluzby zdrowia.
6 Przyjgcie projektow uchwal i innych materiatow na XXIV sesjq Rady Powiatu Minskiego.
7 Podjqcie uchwaly w sprawie u2yczenia nieruchomo6ci polozonych w miejscowoSci

Ggsianka i Wolka Mlgcka, gmina Dobre, stanowiqcych drogq powiatowq nr 2213W.
8 Sprawy oswiatowe.
9. Podjqcie uchwaty w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu ,,Program

promocji zatrudnienia i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2017-2022'.
10. Sprawy roZne.
11. Przyjqcie protokotu posiedzenia w dniu 31 lipca 2017 r.
1 2. Zamkniqcie posie dzenia

Ad. 1

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki otworzyi posiedzenie.

Ad. 2

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory
zostal przyjqty jednogtosnie (nieobecny Starosta Antoni Jan Tarczynski
i p P,Wieczorek).

Ad, 3
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki poinformowal o nastgpujqcych sprawach:

- odbyl spotkanie z dyrektorami szkol, na ktorym przedstawil kwestie dotyczqce
mozliwoSci utworzenia kierunkow kolejowych, dyrektorzy ZSZ Nr 2 i ZS Nr 1 wyrazili
wolg wspolpracy i wystqpimy do PKP PLK o przedstawienie stosownych porozumien,



- odbyt spotkanie w Domu Pomocy Spotecznej 5w. Jozefa w Mieni odnoSnie
wprowadzen ia podwyzek wynag rodzen.

Ad.4
Z-ca naczelnika W dziatu Srodowiska i Rolnictwa Wojciech Dqbski

powiedziat, ze dyrektor ZSZ Nr 2 zwrocit siq o wyrazenie zgody na usunigcie dwoch
drzew (brzozy) rosnqcych na terenie Zespolu przy ul. Sosnkowskiego. WyjaSnit, ze
jedna brzoza jest calkowicie uschniqta, a druga jest silnie wychylona. Stwierdzil, ze
uzasadnionym jest usuniqcie tych drzew.

Zarzqd Powiatu wyraziN zgodq na usuniqcie dwoch drzew z terenu ZSZ Nr 2
w Minsku Mazowieckim.

Ad. 5
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski poinformowal 2e przekazany zostal plac

budowy firmie LUX z Minska Maz., ktora wygrala przelarg na modernizacjq szpitala
etap L

Wyjasnil, 2e zloZone zostalo pismo o przeznaczenie srodkow na zakup i montaz
klimatyzatorow w laboratorium, w ktorym umieszczona zostala rowniez bakteriologia
(nie byty ujgte w projekcie).
P. Artur Wigckowski powiedzial, 2e oddziat wewngtrzny funkcjonuje normalnie, dyzury
sq obsadzone, od dnia '1 sierpnia podjql pracQ kolejny lekarz, a we wrzeSniu wraca
z urlopu macierzynskiego lekarka. Dodat, 2e poszukuje Jeszcze chirurga, bo
dr Wochynski odchodzi do innego szpitala.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocrl siq z pytaniem, jakijest koszt zakupu
klimatyzatorow.
Z-ca dyr. SPZOZ - Czeslaw Mazek powiedzial, 2e szacunkowy koszt 6 jednostek
z monla2em to kwota 39.000 zt.
Dyrektor SPZOZ powiedzial, 2e w przychodni trwa remont i niektore z poradni bqdq
prawdopodobnie przeniesione do budynku przy ul. Szpitalnej.
P. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e trwa remont przychodni i wykonawca planuje
oddac do uzytkowania lV pigtro w polowie sierpnia. Dodat, ze wykonane zostato
przylqcze ciepla do przychodni, podpisana zostala umowa na przylqcze ciepla w
szpitalu, wykonawca ma dwa miesiqce na wykonanie zadania. Wyja5nit, 2e plac
budowy w szpitalu przekazywany jest etapami. Ogtoszony jest przetarg na wymiang
ogrodzenia i rozbiorkq dyzurki.
Skarbnik Powiatu zwrocila siq z pytaniem, czy jest opracowany harmonogram,
a ktorym zawarla bytaby informacja jakie jest zaangalowanie kwoty 3 mln zl w roku
2017.
P, Czeslaw Mazek powiedzial, ze jest harmonogram,
Skarbnik Powiatu zwrocila siq z pytaniem, czy w calym pawilonie jest problem
dotyczqcy klimatyzatorow. Dodala, ze nie mozemy w umowie na kwotq 3 mln zl
zrealizowac zakupu klimatyzatorow, bo nie ma w niej mowy o takim zakupie.
Stwierdzila , 2e lrzeba podpisac nowq umowg, albo aneksowac zawarl.q umowq.
P. Czeslaw Mazek powiedziaN, ze nie ma problemu zwiqzanego z klimatyzatorami,
problem ten jest wylqcznie w laboratorium.

Dyrektor SPZOZ poinformowal, 2e jest wyznaczony termin mediacji w sporze
z firmq AKPOL.
Ponadto powiedzial, 2e 1 sierpnia br, ukazala sig ustawa dotyczqca podwyzek
wynagrodzen dla pracownikow medycznych. Wyjasnit, 2e bqdzie kontynuowal
rozmowy ze zwiqzkami zawodowymi w nawiqzaniu do tej ustawy Podwyzka to 10o/o



roZnicy migdzy wynagrodzeniem minimalnym a obecnym wynagrodzeniem. Dodal, ze
oszacowane zostaty koszty i miesiqcznie jest to kwota 16.500 zl.

Z-ca dyr. SPZOZ - Czestaw Mazek powiedzial, 2e w dniu 23 sierpnia br.
odbqdzie sig otwarcie ofert na wykonanie ogrodzenia i rozbiorkg dyzurki. Dodat, ze
przy lej okali chce czqsciowo rozwiqzac kwestig miejsc parkingowych rownolegle do
ogrodzenia bqdzie utwardzone tluczniem na dfugoSci ok. 11 m, a w miejscu po dyzurce
bqdzie wykonane uzupelnienie kostkq brukowq.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki zwrocrl siq do dyrekcji SPZOZ o ztozenie do
17 sierpnia br. harmonogramu finansowego uzgodnionego z wykonawcq,
z okreSleniem precyzyjnie kwoty jaka zostanie przerobiona w roku biezqcym.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze umowa obejmuje wszystkie roboty budowlane,
natomiast nie obejmuje wypos alenia.

Glowna ksiggowa SPZOZ Agnieszka Chojecka-Zaperly przedstawila
sprawozdanie z wykonania planu finansowego za I polrocze 2017 r. WyjasniNa, 2e
strata wynosi 1.498.775,42 zl i przewy2sza o 312.338,90 zl poziom amortyzaqi.
WyjaSnila, 2e przylqto zalo2enie,2e przychody z NFZ wynoszq 49 mln zl, aw I polroczu
24.873.001 zl, z uwagi na rozliczenie wystgpuje mozliwosc zaplaty za nadwykonania
lub przesunigcia. Nadwykonania to kwota 1.182.908,95 zl, a NFZ zaplaci ponad
400.000 zl, czyli ta strata nie przewyZszy poziomu amorlyzaqi. Na chwilg obecnq
SPZOZ nie posiada zobowiqzanwymagalnych. Dodala, ze zwigkszyla siq wycena w
szpitalny, oddziale ratunkowym.
Dyrektor SPZOZ powiedziaN, 2e za lll kwartal cena za 1 punkt wzro6nie o I zl, a za
kolejny kwartal wycena bgdzie wyZsza jeszcze o kolejne 1 zl (dotyczy to szpitalnictwa).
Wyjasnil, 2e od 1 pa2dziernika br. bqdzie rozliczanie ryczaltowe.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil sig o oszacowanie kwoty jaka bqdzie
z tytulu zwiqkszenia za 1 pkt i optat w SOR.
Glowna ksiqgowa poinformowala, ze pracujq nad planem naprawczym.

Ad.6
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki przedstawil projekt porzqdku obrad XXIV

sesjl Rady Powiatu, ktora zaplanowana jest na23 sierpnia br.
- Rozpatrzenie informacji dyrektora Powiatowego Urzgdu Pracy w Minsku
Mazowieckim o realizacli zadan powiatu w zakresie promocji zatrudnienia oraz
aktywizacji lokalnego rynku pracy.
- Podjqcie uchwaly w sprawie przyjgcia Programu promocji zatrudnienia
i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2017 - 2022
- Podjqcie uchwaly w sprawie delegowania radnych do skladu Komisji Bezpieczenstwa
i Porzqdku.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalg w sprawie ustalenia rozkladu godzin pracy
aptek ogolnodostgpnych na terenie powiatu minskiego.
- Podjgcie uchwaly w sprawie wniesienia Skargi do Wojewodzkiego Sqdu
Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygnigcie nadzorcze Wojewody
Mazowieckiego zdnia2l lipca2017 r, znak LEX-I .4131.198.2017.MR
- Podjqcie uchwaty w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargg wniesionq do
Wojewodzkiego Sqdu Administracyjnego w Warszawie na uchwalq Nr XXlll277l17
Rady Powiatu Miriskiego zdnia2l czerwca2017 r.
- Podjqcie uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Minskiego na lata 2016-2024.
- Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwaly budzetowej Powiatu
Minskiego na 2016 r.



Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, Ze zmiany dotyczq m.in.:
- zwigkszenia planu dochodow z tytutu przewidywanych dochodow wy2szych ni2
planowano w DPS w Kqtach o kwotq 27.683 zt, w DPS Sw. Jozefa o kwotq 101.210 zl,
w DPS ,,Jedlina" o kwotq 133.621 zl oraz dofinansowania z PFRON w wysokosci
72.400 zl na zakup samochodu do przewozu osob niepelnosprawnych,
- zwiqkszenia planu wydatkow o kwotq 312.514 zl, w tym na uzupelnienie zadania
inwestycyjnego w DPS ,,Jedlina" polegajqcego na rozbudowie, przebudowie
i nadbudowie o szyb windy dla osob niepetnosprawnych, maszynowniq oraz palarnig
o kwotg 80.000 zl, na zakup usfug remontowo-konserwatorskich na modernizaqq
dziedzinca przed patacem w DPS sw. Jozefa o kwotq 50.000 zl, pozostale srodki
przeznacza sig na wzrost wynagrodzen pracownikow dps-ow wraz z pochodnymi
(lqcznie 257,2 etatu, 150 zl brutto do wynagrodzenia), w tym dla DPS w Kqtach -
27.683 zl, DPS Sw. Jozefa w Mieni - 101.210 zt, DPS ,,Jedlina" - 53.G21 zt.
- zmniejsza siq plan wydatkow majqtkowych o kwotq 110.000 zl oraz zmienia siq
nazwQ zadania,,Ulozenie kostki brukowej przed budynkiem ZSS w lgnacowie, etap l-
dokumentacja projektowa",
- zmiany terminu wykonania na lata 2018-2019 zadania dot. budowy tunelu drogowego
w ciqgu drogi nr 2248\N pod liniq kolejowq nr 2 Warszawa Centralna - Terespol
w m. Sulejowek i przeniesienie do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Minskiego na lata 2017-2024 kwoty 300.000 zt,
- zwigkszenia planu wydatkow o kwotq 105.619 zl, w tym na wydatki majqtkowe
pzeznacza sig kwotq 74.000 zl 11, na uzupelnienie planu na zadanie dotyczqce
modernizacji instalacji elektrycznej i teletechnicznej w ZSE w Minsku Maz. o kwotg
84.000 zl oraz zmienia sig przeznaczenie srodkow w kwocie 10.000 zl z zadania
dotyczqcego modernizacji dachu budynku ZSZ Nr 2, a pozostalq kwotq 21.619 zl
przeznacza sig na wydatki biezqce w ZSE w Mirisku Maz.
- zwigkszenia planu wydatkow majqtkowych o kwotg 25.000 zl z przeznaczeniem na
zakup klimatyzatorow do PCPR,
- zwiqkszenia planu dochodow iwydatkow biezqcych o kwotq 171 zl w zwiqzku
z realizailq projektu RPO WM ,,Czas na zmiany" przez PCPR,
- zmniejszenia planu wydatkow biezqcych o kwotq 116 zl dotyczqcych dotacji celowych
przekazywanych do gmin na pobyt mieszkancow powiatu w WTZ,
- zwiqkszenia planu dochodow i wydatkow biezqcych o kwotg 158.800 zl otrzymanq
ze Srodkow Funduszu Pracy zprzeznaczeniem na sfinansowanie kosztow nagrod oraz
skladek na ubezpieczenie spoleczne pracownikow PUP,
- zmniejszeniu planu wydatkow majqtkowych o kwotg 44.945 zl po postgpowaniu
o zamowienie publiczne na wykonanie dokumentacji na budowq Domu Dziecka
w Minsku Mazowieckim,
- w zadaniach drogowych brakuje kwoty ponad 1 mln zl.
- Sprawozdanie Komisji Rewizyjnel z realizaqi planu kontroli za I polrocze 2017 r.

Sekretarz Powiatu Danuta Roguska powiedziala, 2e do porzqdku
wprowadzony zostanie pkt - Rozpatrzenie informacji Wojewodzkiego Inspektora
Ochrony Srodowiska o stanie srodowiska na obszarze wojewodztwa, ze szczegolnym
uwzglgdnieniem powiatu miriskiego.
Zarzqd Powiatu przylql przedstawione materialy.

Ad. 7
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osinski

powiedzial, ze wojt Gminy Dobre wystqpil z wnioskiem o u2yczenie do 30 wrzeSnia br.
nieruchomosci potozonych w Ggsiance i m. Wolka Mlqcka z przeznaczeniem na



wykonanie stabilizacji betonowej drogi. Nastqpnie odczytat projekt uchwaly w sprawie
u2yczenia nieruchomosci polozonych w miejscowoSci Gqsianka i Wolka Mlqcka,
gmina Dobre, stanowiqcych drogq powiatowq nr 2213W; przeprowadzono glosowanie,
w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd opowiedzial siq jednogtosnie (nieobecny
Starosta - Antoni JanTarczynski i p. Piotr Wieczorek).

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 614t17 w sprawie uzyczenia
nieruchomo6ci polozonych w miejscowo6ci Gqsianka i Wolka Mlgcka, gmina
Dobre, stanowiqcych drogq powiatowqnr 2213W.

Ad. 8
Naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, 2e

w dniu 3 sierpnia otrzymalismy decyzjq Ministra Rozwoju i Finansow zobowiqzujqcq
do zwrotu nienaleznie uzyskanej kwoty czqsci oswiatowej za rok 2012 - 415.02g zl.
Dodala, ze mamy prawo wniesienia skargi do wsA w terminie 30 dni.
Zarzqd Powiatu postanowil o zloheniu skargi na decyzjq Ministra w zakresie zwrotu
nienaleznie uzyskanej kwoty czqsci o6wiatowe j za rok 2012.

Nastqpnie p. Emilia Piotrkowicz przedstawila dane dotyczqce naboru do klas
pierwszych na rok szkolny 201712018. Wyjasnita, 2e aktualnie trwa rekrutacja
uzupetniajqca. Dodala,2e pojawily siq problemy z dopetnieniem klas do 28 uczniow w:
- ZS im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz. - technik lesnik - 12 chgtnych,
a technikum ochrony Srodowiska 7 osob chgtnych,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqce w Minsku Maz. kierunek prawno
dziennikarski - 20 osob chqtnych,
- Zespol Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz. - branzowa szkota I stopnia 13 osob
chqtnych.
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e zrekrutowanych jest 1 107 uczniow,
tworzonych jest 43 oddzialy.

Nastqpnie p. Emilia Piotrkowicz przedstawila wnioski dyrektorow jednostek
o dodatkowe etaty:
- wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Minsku Maz. od
1 wrzesnia br. o '1 etat psychologa i 1 etat neurologopedy i oligofrenopedagoga,
- wniosek dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejowku o 1 etat
terapeuty Sl.
Wicestarosta - Krzysztof Pfochocki powiedzial, 2e decyla zostanie podjqta na
kolejnym posiedzeniu.

Naczelnik Wydzialu OSwiaty i Promocji przedstawita wniosek dyrektora Zespolu
Szkot Nr 1 w Minsku Maz. o wyrazenie zgody na zatrudnienie nauczyciela przedmiotow
zawodowych na kierunku chlodnictwo i klimatyzacja, ktory nie posiada petnych
kwalifikacji pedagogicznych, Zeby zalrudnicz Karty nauczycielaizaproponowata, aby
na mocy przepisow o systemie oSwiaty zatrudnic tq osobg z Kodeksu pracy (roczny
koszt 50.000 zl). Dodala, 2e w takiej sytuacji nie otrzymujemy Srodkow w subwencji
oswiatowej.

Wicestarosta zaproponowat, aby leszcze zaczekac moze ktos sig zglosi
z pelnymi kwalifikacjami, a jezeli nie to decyzja w tym zakresie zostanie podjqta na
kolejnym posiedzeniu.

P. t-ukasz Bogucki zwrocil sig do naczelnika Wydzialu Oswiaty i Promocji
o przeanalizowanie, czY w ramach ogloszonych przez Narodowe Centrum Kultury
naborow istnieje mozliwosc przystqpienia przez powiat minski.



Ad, 9
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki odczytaN projekt uchwaty w sprawte

przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu,,Program promocji zatrudnienia
i aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2017-2022". Nastqpnie przeprowaazono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty Zarzqd Powiatu opowiedziaN siq
jednoglosnie (nieobecny Starosta - Antoni JanTarczyhski i p. Piotr Wieczorek).

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 615117 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu ,,Program promocji zatrudnienia i aktywizacji
lokalnego rynku pracy na lata 2017-2022".

Ad. 10
Ustalono, 2e kolejne posiedzenie odbgdzie siQ 22 sierpnia 2017 r.

o godz. 9.00
Wicestarosta przedstawil pismo Burmistrza Miasta Minsk Mazowiecki

dotyczqce wydania opinii dla inwestycji pn ,,Rozbudowa drogi gminnej - ul. Sosnowej
w Minsku Mazowieckim".

Dodal, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowat przedstawione materialy dla
przed m iotowego zadania,

Kolejno przedstawil wniosek firmy CIVPRO Uslugi Projektowo Pomiarowe Maciej
Potrzebowski dzialajqcej w imieniu burmistrza miasta Sulejowek dotyczqcy wydania
opinii na podstawie z art. 11b ustawy z dnia'10 kwietnia 2003 r. o szczegolnych
zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog publicznych dla projektu
budowlanego pn. ,,Rozbudowa ulicy Dworcowej i ulicy Legionow w sulej6wku".

Dodal, ze dyrektor ZDP w Mirisku Maz. pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowat przedstawione materialy do wydania
opinii dla projektu ,,Rozbudowa ulicy Dworcowej i ulicy Legionow w Sulejowku".

Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki poinformowal, ze wykonawca
wgzlow cieplnych w ZS im. M. Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz. zakonczyl zadanie
i nalezy dokonac odbioru koncowego. Zwrocil siq do czlonkow Zarzqdu
o oddelegowanie przedstawiciela do komisji odbiorowej.

Zarzqd Powiatu do prac w komisji zglosit Wicestarostq Krzysztofa
Plochockiego.

P. Wincenty Bartnicki poinformowal, ze w dniu 4 sierpnia br. wptynqlo wezwanie do
zaplaty odszkodowania na tzecz wykonawcy zadania polegajqcego na rozbudowie
DPS w Kqtach realizowanego w latach 2006-2009. Wykonawca wezwaN do zaplaty
kwoty 1.164.970 zl
WyjaSnit, ze wystosowane zostalo pismo, 2e brak jest podstaw prawnych do zaplaty
takiej kwoty

Zarzqd Powiatu przychylit siq do powyzszego stanowiska,
Kolejno naczelnik Wydziatu Inwestycji poinformowal, 2e wplynqt wniosek SPZOZ
w Minsku Maz. o uruchomienie dotacji w kwocie 226.712,90 zl na pokrycie wydatkow
zakupu wyposazenia pawilonu. Poinformowano, 2e przy realizacji zadania zostaly
osiqgniqte dochody ztytulu naliczenia kary umownej wykonawcy w kwocie 1068,50 zl
i zwrocono siq o zwiqkszenie zakresu rzeczowego zadania i przeznaczenie tej kwoty
na zakup rolet okiennych do laboratorrum.



Nastqpnie p. Wincenty Bartnicki poinformowal, ze w dniu 11 sierpnia br. odbgdzie siq
kontrola PINB na inwestycji polegajqcej na rozbudowie ZS Nr 1 w Mirisku Maz. o halq
sportowq.

Zarzqd Powiatu udzielit upowaznienia naczelnikowi Wydzialu Inwestycji do
udzialu w imieniu Zarzqdu Powiatu ww. kontroli.

Ad. 11

Protokot posiedzenia w dniu 31 lipca 2017 r. zostal przyjqty.

4d.12
Zamkniqcie posiedzenia.

Wrcesta rost a - Krzy szlof P.loch ocki

Czlonkowie Zarzqdu. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik


